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ALTINTAŞ 
GERGİNLİĞİ

n CHP Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, “Yaşandığı söylenilen 
olayları ben de sizlerden duydum. Her iki başkanımız ile de 
görüştüm. Böyle bir şey kesinlikle söz konusu değil.” dedi.

YILDIRIM MAHALLEYI ISTEDI BÖCEK VERMEDI

Altıntaş Mahallesi’ni Aksu Belediyesi'ne geri isteyen Başkan İsa Yıldırım ile mahalleyi vermeyen 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek arasında ipler gerildi. İddiaya göre Yıldırım, Böcek’i 
Genel Başkan Özgür Özel’e şikâyet etti. İl Başkanı Nail Kamacı ise “Böyle bir gerginlik yok” dedi
                    MAHALLEYİ GERİ İSTEDİ 

n AKSU ilçesi sınırları içinde yer alan Altıntaş Ma-
hallesi, o dönem Aksu Belediye Başkanı olan Halil 
Şahin tarafından altyapısının tamamlanması için Bü-
yükşehir Belediyesi’ne devredilmişti. Mevcut Aksu 
Belediye Başkanı İsa Yıldırım, seçim öncesinde bu 
alanın yeniden Aksu Belediyesi’ne devredilmesi için 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek ile 
görüşme yaptı. Ancak olumlu cevap alamadı.
                    BÖCEK’İ ŞİKAYET ETTİ

n BU DURUM; Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek ile Başkan 
Yıldırım arasında iplerin gerilmesine 
neden oldu. İddiaya göre Yıldırım, 
Böcek’i CHP Genel Başkanı Öz-
gür Özel’e  şikâyet etti. Geçtiği-
miz günlerde CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Gökhan Zeybek, An-
talya’ya gelerek 2 belediye başka-
nı ile bir toplantı yaptı. Toplantıda 
da kriz çözülemedi ve gerginlik 
burada da devam etti. n 4'TE

KAMACI 
YALANLADI

Muhittin
Böcekİsa 

Yıldırım

Nail Kamacı

n KARDEŞİ Berkay Bahar, 
“Çok vizyonerdi. Hani Antal-
ya aşığı diyorlar ya, bu adam 
Antalya aşığıydı. Ne zaman 
uçaktan insek, ‘Aldın mı 

kokuyu?’ derdi. ‘Ne kokusu?’ 
dediğimde, ‘Antalya’nın koku-
su’ derdi. Umarım projelerini 
daha ileriye taşırsınız”  diye 
konuştu. 

GÖZYAŞLARIYLA UĞURLANDI
Kemer’de geçirdiği 

talihsiz deniz ka-
zasında hayatını 

kaybeden Antalya 
Ticaret ve Sanayi 

Odası Başkanı 
Ali Bahar’ın ce-
nazesi, ATSO’da 

düzenlenen anma 
töreninin ardından 
Uncalı Mezarlığı’n-
da gözyaşları ara-

sında toprağa verildi.  

ATSO Başkanı Bahar için son görev 

                    

                    

TAM BİR ANTALYA AŞIĞI 

n ANTALYA Valisi Hulusi Şa-
hin, “Onun Antalya sevdasına 
sahip çıkarak onu yaşatmak 
bizim elimizde. Kederli dostları 

olarak bize düşen Ali Bahar’ı 
çok sevdiği Antalya’sında iyi 
işler yaparak yaşatmak” dedi. 
n HABERİ 8’DE

FİKİRLERİ İLE YAŞATACAĞIZ

n AÇIKLAMADA, “Aboneler Ağustos’ta yüzde 83,52 
zamlı olarak 300 ila 1000 TL arasında değişen miktarlar-
da su faturası ödeyecektir. AKP’nin kısıtlamalarını bahane 
ederek yapılan bu zamları meşrulaştıramazsınız! Alınan 
zam kararı derhal geri çekilmelidir” denildi.  n 5’TE 

FAHİŞ ZAMLAR
GERİ ÇEKİLSİN!

Antalya Halke-
vi’nden yapılan 

açıklamada ASAT 
Genel Kurulu’nda 

suya yapılan zamla 
birlikte faturaların 

daha da kabaraca-
ğına dikkat çekildi. 

BAHANELER ÜRETMEYİN

n BELEK’TE 5 yıldızlı bir otelde 
konaklayan Cenk Bilge, odasındaki 
klimada arızası giderilmediği için 
otelin yemekhanesine yatak serip 
yattı. Bilge’nin bu görüntüleri, sosyal 
medyada paylaşmasından 1 saat sonra 
sorun çözüldü. Otel hakkında soruş-
turma başlatıldı. n HABERI 3’TE 

RENKLİ 
PROTESTO

n ANTALYA’da sıcaktan bunalanlar 
sahile akın ediyor. Gündüzleri plaj olan 
Konyaaltı sahili, akşamları da bazı 
kent sakinlerinin sabaha kadar konak-
ladığı bedava açıkhava oteline dönüşü-
yor. n HABERI 2’TE 

GÜNDÜZ PLAJ 
GECELERİ OTEL

n AKSU’daki kazada otomobi-
lin çarptığı traktör sürücüsü Nebi 
Özen can verirken 3 yaşındaki 
oğlu Mustafa Eymen ile otomobil 
sürücüsü Mehmet Akbaş yaralan-
dı. Yeşilkaraman Mahalle Muhtarı 
Kerim Dikmen, defalarca dilekçe 
vermesine rağmen kavşakta önlem 
alınmamasından yakındı. n 3’TE 

Muhtardan ölüm
kavşağına isyan

Nebi Özen

n MURATPAŞA Belediyesi’nin her 
yıl ihtiyaç sahibi ailelerin çocukları 
için düzenlediği geleneksel sünnet 
şöleni başvuruları başladı. Kayıtlar, 26 
Temmuz Cuma gününe kadar devam 
edecek. n HABERI 2’DE

Muratpaşa’da
şölen kayıtları

TARAFTARIMIZ EN 
İYİSİNİ HAKEDİYOR 7

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN 
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Hava sıcaklığının 46, 
nem oranının 
yüzde 70 seviye-
lerine ulaştığı 

Antalya’da, sıcaktan 
bunalanlar Konya-
altı Sahili’ne geldi. 
Öğle saatlerinde ünlü 
Konyaaltı Sahili’nde 
yoğunluğun arttığı 
gözlendi. Tatilciler su 
sıcaklığının 31 derece 
ölçüldüğü sahilde denize 
girip, serinlemeye çalıştı. 
Kimi tatilciler şemsiyelerin 
altında güneşin yakıcı etkisin-

den korunmaya çalışırken, ki-
misi sahil bandında bulunan 

ağaçların altında dinlenme-
yi tercih etti. 

GECELERİ OTEL GİBİ 
Gündüz olduğu gibi 
geceleri de bir çok 
kent sakini serinlemek 
için Konyaaltı sahiline 
akın ediyor. Sahilde 

çadır kuran veya batta-
niyeler sererek uyuyan 

vatandaşlar, sabahın ilk 
ışıklarında denize girerek 

serinliyor.  n DHA-İHA 

GÜNDÜZ PLAJ 
GECELERİ OTEL
ANTALYA'da sıcaktan bunalar kent sa-
kinleri ve  turistlerin serinlemek için 
tercih ettiği adres  Konyaaltı oldu. 
Gündüzleri plaj olan Konyaaltı 
sahili, akşamları da bazı kent 
sakinlerinin sabaha kadar 
konakladığı bedava açık 
hava oteline 
dönüşüyor.

KENTTE hava sıcaklığının geç-
cen hafta boyunca 40 derecelerin 
üzerine çıktı. 46 dereceyi bulan  
sıcaklık değeri ile Antalya Tür-
kiye’nin en sıcak ikinci bölgesi 
oldu. Gölgede bu sıcaklık ölçü-
lürken açık hvada ise ise termo-
metreler 50 dereceleri zorladı.  

EVDEN ÇIKMAK ZOR 
Sıcaklar nedeniyle çoğu kent 
sakini evlerinden kalmayı tercih 
ederken kentin ana caddeleri tu-
ristlere kaldı. Zorunlu olmadıkça 
dışarı çıkmayan Antalyalılar su 
kenarlarında ve ya da klimalı 
ortamlarda vakit geçirmeyi tercih 
etti. Ailesi ile birlikte sahile gelen 
Sefa Çakır, “Daha önce hiç bu 
kadar sıcak günler yaşamamıştık. 
Bence Antalya tarihinin en sıcak 
günlerini yaşıyor. Nem ile birlikte 
sıcaklığın yüksek olması daha da 
bir bunaltıcı oluyor. İki alterna-
tifimiz var ya denize geleceğiz 
ya da evde klimanın başında 
duracağız” dedi.

UZMANLARDAN PEŞ PEŞE 
UYARILAR
Uzmanlar, özellikle kalp ve 

tansiyon hastası kişile-
rin bu sıcak dalgasından 
olumsuz etkilenebilece-
ğine dikkat çekti. Sağlık 
yetkilileri, güneş ışınları-
nın dik geldiği 10:00 ile 
16:00 saatleri arasında 
dışarı çıkılmaması konu-
sunda uyarıda bulundu. 
Bu saatlerde dışarıda bu-
lunmak zorunda kalanla-
rın ise mutlaka koruyucu 
önlemler alması gerek-
tiği vurgulandı. Geniş 
şapka, güneş gözlüğü, 
açık renkli ve hafif kı-
yafetler tercih edilmeli 
ve güneş kremi kulla-

nımı ihmal edilmemeli.Ayrıca, 
bol sıvı tüketiminin önemi de 
vurgulanıyor. Sıcak hava vücutta 
sıvı kaybına neden olduğundan, 
su tüketimi artırılmalı. 

SICAKLIK DÜŞECEK, NEM ARTACAK
Sıcaktan bunalan Antalyalılara 
müjdeli haber ise meteorolojiden 
geldi. Alınan bilgilere göre kent 
merkezinde sıcaklık değerleri 
bugünden itibaren düşmeye 
başlayacak. 

Sıcaklığın kademeli olarak 
perşembe gününe kadar 31 
derecelere düşmesi bekleniyor. 
Buna karşılık nem oranı ise yüzde 
95’lere kadar çıkacak.  
n ERTUĞRUL GÜN 

SOKAKLAR BOŞALDI 
Antalya’da aşırı sıcaklar 
kent sakinlerinin evleri-
ne hapsolmasına neden 
oldu. Zorunlu olmadıkça 
dışarı çıkmayan Antal-
yalılar, daha çok klimalı 
ortamları tercih ediyor.

Manavgat Belediyesi 
tarafından düzenlenen Side 
Kültür Günleri başladı.
Etkinliklerin ilk gününde, saat 
19.00’da Bahtiyar Memili ve 
Emrah Altıntoprak tarafından 
gerçekleştirilen workshop, 
sanatseverlere unutulmaz bir 
deneyim yaşattı. 

Katılımcılar, sanatçıların 
deneyimlerini paylaştığı, tek-
nik detayları ve sanat anlayış-
larını açıkladığı bu etkinlikte 
keyifli ve öğretici zaman 
geçirdiler.Akşamın ilerleyen 
saatlerinde ise Gülay, Atilla 
ve Onur Gök Orkestrası’nın 
sahne aldığı konserler, Side 
Kültür Günleri’nde coşkuyu 
zirveye çıkarttı. Sanatçıların 
etkileyici sesi ve orkestranın 
ustaca icra ettiği eserler, iz-
leyicilerden büyük alkış aldı. 
Apollon Tapınağı’nın muh-

teşem manzarasıyla birleşen 
konser alanı muhteşem bir 
manzara ortaya çıkardı. 

Konserde, Türk müziği-
nin sevilen eserleri ve özgün 
bestelerle dolu bir repertuvar 
sunuldu, dinleyiciler mü-
ziğin büyüsüne kapılarak 
unutulmaz bir gece yaşadı-
lar.Side Kültür Günleri'nin 
açılışı, sanatseverlerin, 
müzik tutkunlarının ve 
kültür meraklılarının bir 
araya gelip Side'nin tarihî 
atmosferinde unutulmaz bir 
gün geçirmelerini sağladı. 
Side Kültür Günleri, ikinci 
ve 3. gününde de Bahtiyar 
Memili ve Emrah Altıntoprak 
söyleşisi ve Ritaband, Grup 
Nova, Derinsu Hazal Kaya, 
Lamajör  ve Akdeniz Vokal 
konseriyle devam etti. 

n DHA 

SİDE’DE KÜLTÜR  
GÜNLERİ YAPILDI 

MURATPAŞA Belediyesi’nin 
her yıl ihtiyaç sahibi ailelerin 
çocukları için düzenlediği gele-
neksel sünnet şöleni başvuruları 
başladı. Kayıtlar, 26 Temmuz 
Cuma gününe kadar devam ede-
cek. Muratpaşa Belediyesi’nin 
dar gelirli ailelere destek olmak 
amacıyla her yıl düzenlediği, 
’10. Geleneksel Sünnet Şöleni’ 
için kayıtlar başladı. 5-12 yaş 

arası çocuk-
ların kabul 
edileceği 
toplu sünnet 
şölenine 
kayıtlar 26 
Temmuz’da 
son bulacak. 

Başvurular, 444 80 07 numaralı 
Turunç Masa çağrı merkezi 
üzerinden yapılacak. Başvurusu 
kabul edilen aileler, kesin kayıt 
için gerekli olan ikametgah, 
kimlik fotokopisi ve kayıt formu 
belgelerini teslim ederek kayıt 
işlemini tamamlayacak.
n BÜLTEN/MURATPAŞA 
BELEDİYESİ 

MURATPAŞA’DA 
SÜNNET ŞÖLENİ

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Gençlik 
ve Spor Hizmetleri Dairesi Başkanlığına 
bağlı Gençlik Hizmetleri Şube Müdürlüğü, 
gençlerin potansiyellerini keşfetmeleri 
ve geliştirmeleri amacıyla danışmanlık 
hizmeti veriyor. 

Hem yerel hem de uluslararası gençlik 
fırsatlarından yararlanmak isteyen gençler, 
fırsatlar hakkında detaylı bilgiler edin-
mek ve hayallerini gerçekleştirmek için 
Büyükşehir Belediyesi’nin HUB Antalya 
Girişimcilik Merkezi’nden randevu alarak, 
danışmanlık hizmeti alabiliyor. 

Uzman danışmanlar, gençlere yurt 
dışı eğitim programları ve diğer fırsatlar 
konusunda yardımcı oluyor. HUB Antalya 
Girişimcilik 
Merkezi’n-
den danış-
manlık hiz-
meti almak 
isteyenlerin 
0242 337 05 
00 numaralı 
telefondan 
randevu 
almaları 
gerekiyor. 
n DHA 

ÜCRETSİZ 
DANIŞMANLIK

KEPEZ ilçesinin merkezinde, cadde ve 
sokaklarda yaralı şekilde dolaşan yavru ya-
ban keçisi vatandaşlar tarafından fark edil-
di. Antalya Doğa Koruma ve Milli Parklar 
Müdürlüğü, Eşen Adası Yaban Hayvanı 
Üretim Şefliği ve ABB Doğal Yaşam Parkı 
ekiplerinin çalışmaları sonucunda yaban 
keçisi yeşil sanayi bölgesinde yakalandı.  

Antalya Doğa Koruma ve Milli Parklar 
Müdürlüğü’nün resmi sosyal medya hesa-
bından yapılan açıklamada, “Yaban keçi-
leri gibi vahşi hayvanlar, doğal dengenin 
önemli bir parçasıdır ve özgürce yaşama 
hakkına sahiptirler. 

Bu nedenle, şehirleşmenin ve insan faa-
liyetlerinin doğal alanları tahrip etmemesi 
ve yaban hayatını tehdit etmemesine özen 
gösterilmelidir” denildi. n DHA 

YOLUNU ŞAŞIRDI
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Bir seyahat acentesi aracılığıyla 
Serik Belek turizm bölgesin-
deki otelde rezervasyon yap-
tırıp İstanbul’dan Antalya’ya 

tatile gelen Cenk Bilge, kaldığı odadaki 
klima bozulunca durumu görevlilere 
bildirdi. Bilge, otelde aynı sorunu yaşa-
yan bir Rus turiste çözüm bulunurken, 
kendisine yardımcı olunmadığı ge-
rekçesiyle eylem gerçekleştirdi. Cenk 
Bilge, dün akşam odasındaki yatağı 
ve yastığı alıp otelin yemekhanesine 
götürüp yattı. 

OTELİN EN SERİN YERİ RESTORAN
Cenk Bilge paylaşımında, Otelin en 
serin yeri restoran olduğu için yatağı 
buraya getirdim. Otelde dün geceden 
beri klimalar bozuk, bağıran çağıran bir 
Rus turiste oda verdiler. Ben, ‘Tamam 
tamam’ dedikçe sessiz kaldılar. Saatler-

dir bir yetkili ile konuşmak istiyorum, 
yok dediler. Ben de yemekhaneye 
yatak attım. Bütün yetkililer genel 
müdür dahil başıma toplantı. Video-
sunu paylaşacağım. Konuya çözüm 
üretmediler. Benim son günüm olduğu 
için sabrettim, ilk gün olsa çoktan 
çıkmıştım. Gece 23.30’ta başlayan 
problem bir sonraki gün 20.00’de çö-
züldü dedi.Bakanlık yetkilisi 3 kişinin 
saat 00.30’da otele geldiğini de anlatan 
Bilge, Özellikle klimalar konusunda 
gerekli evrakı talep ettiklerini, işletme 
ile ilgili süreç başlattıklarını paylaştılar. 
Buradan sesimi duyurmama yardımcı 
olan herkese teşekkür ederim. Umarım 
diğer işletmelere örnek olur. Klima çok 

sağlıklı olmasa da çalışıyor, otel tam 
kapasite çalıştığı için boş yer yok. Ben 
de mevcut odada sabahı çıkarıp İstan-
bul’a döneceğim için artık uğraşmak 
istemediğimi, ama genel müdür konu-
sunda bir aksiyon alınması gerektiğini 
hem sahibine hem bakanlık yetkililerine 
ilettim diye konuştu. 

EYLEM SONUÇ VERDİ 
Bilge, bu eyleme ilişkin görüntüleri de 
sosyal medya hesabından paylaştı. Kısa 
sürede etkileşim alan paylaşım sonrası 
otel yetkilileri, odadaki klima arızasını 
1 saat içinde çözdü.Cenk Bilge’nin pay-
laşımlarının ardından harekete geçen 
Kültür ve Turizm Bakanlığı, otelden 
konu hakkında savunma istedi. n DHA

OTELDE KLİMA 
PROTESTOSU
Serik ilçesinde 5 yıldızlı otelde konaklayan Cenk Bilge, arızala-
nan klimasına çözüm bulunmadığı gerekçesiyle otelin yemekha-
nesine götürdüğü yatağa uzanıp yattı. Bilge’nin bu görüntüleri, 
sosyal medyada paylaşmasından 1 saat sonra sorun çözüldü.

KAZA, Aksu ilçesine bağlı Yeşil-
karaman Mahallesi Isparta Caddesi 
üzerinde meydana geldi. 07 AYE 765 
plakalı traktörün sürücüsü çiftçi Nebi 
Özden, oğlu Mustafa Eymen Özden 
ile evlerine gitmek için kavşakta bek-
lerken, Antalya’dan Isparta yönüne 
giden Mehmet Akbaş kontrolündeki 
34 JZ 5980 plakalı otomobil çarptı. 
Kazayı görenlerin ihbarıyla olay 
yerine çok sayıda polis, itfaiye ve 
sağlık ekibi sevk edildi. Çarpışmanın 
etkisiyle devrilen traktörün altında 
kalan Nebi Özden olay yerinde haya-
tını kaybederken, kazada yaralanan 
oğlu Mustafa Eymen ile otomobilin 
sürücüsü Akbaş hastaneye kaldırıldı. 
Jandarmaya bağlı olay yeri inceleme 
ekipleri ve trafik ekiplerinin çalışma-
larının ardından Özden’in cenazesi 
Antalya Adli Tıp Kurumu Morgu’na 
kaldırıldı. MUHTAR İSYAN ETTİ!

Hayatını kaybeden Özden’in yakınları 
ölüm haberi üzerine gözyaşı döktü. 
Yeşilkaraman Mahalle Muhtarı Kerim 
Dikmen, “Kazalar bitmek bilmiyor bu 
Yeşilkaraman Kavşağı’nda. Bununla 
bizzat kim ilgileniyorsa müdürle-
rimiz, başkanlarımız el atmasını 
istiyorum. Çok canlarımız yandı. 
Vefat eden kişiyi de tanıyorum. Beş-
konak’tan gelmiş, bir çiftçi kardeşim. 
3 yaşındaki çocuğunu zor kurtardık 
ama babasını kurtaramadık. Karayol-
larından kavşağa bir trafik lambası 
istiyoruz. İnşallah bir daha böyle 
kazalar yaşanmaz” diye konuştu.
Giden bu canın sorumlusu kim

Kavşak üzerinde her iki yönden gelen 
araçların görünmediğini ifade eden 
Dikmen, “Benim en yakın arkada-
şım çocuğun gözü önünde can verdi. 
Lütfen bizim sesimizi duyun. 3 ay 
önce dilekçe verdim, ne arayan ne de 
soran var. Giden bu canın sorumlusu 
kim? Biz oraya ışık istedik, alt geçit 
istedik. Buna kimse itibar etmedi. 
Gerekli yerlere dilekçe verdim. Bizi 3 
aydır arayan soran yok. Biz Yeşilka-
raman halkı olarak kavşağı çok sık 
kullanıyoruz. Biz alt geçit istiyoruz. 
Bir şeylerin yapılması için daha ne 
kadar can kaybedeceğiz. O kavşakta 
çok sayıda hayvanımız da telef oldu” 
sözlerine yer verdi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

ÖLÜM KAVŞAĞI 
1 CAN DAHA ALDI

Aksu’da meydana gelen kazada kullandığı traktörün altında kalan Nebi Öz-
den (31) hayatını kaybetti. Kazada 3 yaşındaki Mustafa Eymen ve otomobilin 
sürücüsü Mehmet Akbaş yaralandı. Yeşilkaraman Mahalle Muhtarı Kerim 
Dikmen, sık sık kaza yaşanan bu kavşakta acil düzenleme yapılmasını istedi. 

ANTALYA’DA Mustafa Ordu’ya (59) ait 
dikiş atölyesinde çıkan yangın itfaiye tara-
fından söndürüldü. 9 ay önce Ordu’ya ait 
aynı mahalledeki dikiş atölyesinde yine yan-
gın çakmış, bitişikteki kümeste yer alan 7 
tavuktan 2’si ölmüştü. Yangın, saat 10.00 sı-
ralarında Kepez ilçesi Şafak Mahallesi 4256 
sokak üzerinde yer alan 4 katlı apartmanın 
giriş katında bulunan dikiş atölyesinde 
meydana geldi. Giriş katı kiralayan Mustafa 
Ordu ve mahalle sakinleri, atölyeden duman 
ve alevlerin yükseldiğini görünce durumu 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirdi. İhbarla 
bölgeye itfaiye, sağlık ve polis ekibi sevk 
edildi. Bu sırada Mustafa Ordu, dikiş atöl-
yesindeki kıyafetleri çıkartmak için içeriye 
girdi. Alevler büyüyünce dışarıya çıkmakta 
zorlanan Ordu’yu, kısa sürede gelen itfaiye 
ekipleri çıkardı. Ekipler, kıyafet ve dikiş 
üzerine çeşitli aletlerin olduğu atölyedeki 
yangını, yarım saatlik çalışmayla kontrol 
altına aldı. Yangında, atölyenin önünde 
bulunan ve apartman sakinlerinden birine ait 
olduğu öğrenilen kamyonetin ön kısmı zarar 
gördü. Yangında büyük çapta maddi zarar 
meydana geldi.

9 AY SONRA İKİNCİ YANGIN
Yangını çaresiz gözlerle izleyen ve duman-
dan etkilenen Mustafa Ordu, sağlık görevli-
leri tarafından ambulansa alınarak müdahale 
edildi. Mustafa Ordu’nun, 9 ay önce aynı 
mahallenin 2 sokak ilerisindeki sokakta yer 
alan dikiş atölyesi ve deposunda çıkan yan-
gında, bitişikteki gecekondunun kümesinde 
yer alan 7 tavuktan 2’si ölmüştü.

ATÖLYEDE 
9 AY SONRA
İKİNCİ YANGIN

BURDUR’da 2 gün önce kaybolan Al-
zaymır ve Parkinson hastası Halil Ala-
göz’ün (65) boş arazide cansız bedeni 
bulundu.Burdur merkez Armağan İlci 
Mahallesi’ndeki evinden 2 gün önce 
çıkan Alzaymır ve Parkinson hastalığı 
bulunan Halil Alagöz’den bir daha 
haber alınamadı. Kayıp ihbarında bulu-
nulması üzerine Halil Alagöz’ü bulmak 
için polis, jandarma ve AFAD ekipleri 
arama çalışması başlattı. AFAD ekip-
lerinin aramaları sırasında bu sabah 
Armağan İlci Mahallesi TOBB Lisesi 
alt tarafındaki arazide Halil Alagöz 
hareketsiz halde bulundu. Gelen sağlık 
ekipleri Halil Alagöz’ün yaşamını yi-
tirdiğini belirledi. Alagöz’ün cenazesi 
otopsi yapılmak üzere Burdur Devlet 
Hastanesi morguna götürüldü. Ala-
göz’ün son anları çevredeki okulun 
güvenlik kamerasına yansıdı. n DHA

YAŞLI ADAMDAN 
ACI HABER GELDİ  

KONYAALTI ve Serik’te yangınlar sön-
dürüldü. Konyaaltı ilçesi Sarısu Mahal-
lesi’ndeki dağlık alanda çıkan yangına  3 
uçak, 2 helikopter, 5 arazöz, 2 su ikmal 
aracı ve çok sayıda yangın işçisi müdaha-
lede bulundu. Rüzgardan dolayı kontrol 
altına alınmakta güçlük çekilen yangın, 4 
saatlik çaba sonucu kontrol altına alınabil-
di. Kayalık araziye doğru tehlike oluştur-
mayacak şekilde küçük çaplı devam eden 
yangın bölgesinde kontrol ve soğutma 
çalışması ise devam ediyor. Yangında 3 
hektar alan zarar gördü.

SERALAR ZARAR GÖRDÜ 
Serik Yeşilyurt Mahallesi’nde otluk alanda 
çıkan yangın ise rüzgarın etkisiyle büyüdü. 
Dumanları fark eden vatandaşlar itfaiye 
ekiplerine haber verdi. 5 itfaiye aracı ile 
Orman İşletme Müdürlüğüne ait 2 arazöz 
ile ekipler, yangına müdahale etti. Yangın 
yaklaşık 6 dönüm alan içerisinde etkili 
oldu. Alevlerden etkilenen zeytin ağaçları 
ile seralar zarar gördü. 1,5 saatte kontrol 
altına alınan yangın sonrası inceleme 
başlatılırken, soğutma çalışmaları devam 
ediyor. n DHA –İHA
 

YANGINLAR 
SÖNDÜRÜLDÜ 
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Antalya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Muhittin 
Böcek ile Aksu Belediye 
Başkanı İsa Yıldırım 
arasında Altıntaş bölgesi 

üzerinden bir kavga olduğu bir süredir 
kent gündemini meşgul ediyor. Antalya 
Körfez Gazetesi’ne özel açıklamalarda 
bulunan CHP Antalya İl Başkanı Nail 
Kamacı, “Böyle bir şey kesinlikle söz 
konusu değil. Her iki başkanımız ile 
de görüştüm. Altıntaş Antalya’nın en 
değerli bölgeleri arasında yer alıyor. 
Vatandaşımızı mağdur etmeden tüm 
belediyeler üzerine düşen görevi yerine 
getirecek” dedi. 

TÜREL DÖNEMİNDE DEVREDİLDİ
Dönemin Aksu Belediye Başkanı Halil 
Şahin yeni imara açılan Altıntaş bölge-
sinin alt yapısını yapması için Menderes 
Türel döneminde Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’ne devretti. Tapu sorunun 
ortadan kalması ile birlikte Altıntaş’ta 

adeta inşaat patlaması yaşandı. İnşaat 
firmaları Altıntaş’ta inşaat yapabilmek 
için birbirleriyle yarışmaya başladı-

lar. Elektrik, su internet, yol, asfalt, 
kaldırım gibi çok sayıda alt yapı eksiği 
bulunan Altıntaş bölgesi buna rağmen 
yatırım merkezi olmaya devam etti. 

SEÇİM ÖNCESİ TALEPTE BULUNDU 
Aksu Belediye Başkanı İsa Yıldırım 
seçim öncesinde bu alanın yeniden 
Aksu Belediyesi’nde devredilmesi için 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek ile görüşme yaptı. Se-
çim sonrası ise bu yönde hiçbir çalışma 
olmadı. Bu arada Aksu Belediyesi eski 
dönemden kalan borçlar nedeniyle de 
büyük finans sıkıntısı yaşamaya başla-
dığı belirtildi. Personele maaş ödemekte 
zorlanan belediye önceki mecliste Fen 
İşleri Dairesi’nden 100 milyon TL 
tutarında bütçeyi, insan kaynaklarına 

aktardı. Aksu Belediyesi içerisinde 
bulunduğu ekonomik krizi Altıntaş’tan 
gelecek olan gelirlerle çözmeyi planlar-
ken, Büyükşehir Belediyesi ise şimdiye 
kadar buraya alt yapı için 3 milyar lira 
para harcandığını, daha çok sayıda ya-
tırım yapılması gerektiği için Altıntaş’ı 
devretmek istemediği öğrenildi. 

ÖZGÜR ÖZEL’E ŞİKAYET ETTİ
 İddiaya göre Aksu Belediye Başkanı 
İsa Yıldırım Genel Başkan Özgür Özel’e 
Başkan Böcek’i şikayet etti. Yıldırım’ın 
genel başkan Özel’den sorunun çözül-
memesi durumunda Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’ne dava açmak için izin 
istediği öğrenildi. Geçtiğimiz günlerde 
CHP Genel Başkan Yardımcısı Gökhan 
Zeybek Antalya’ya gelerek belediye baş-
kanları ile bir toplantı yaptı. İl Başkanı 
Nail Kamacı’nın da katıldığı toplantıda 
Başkan Yıldırım konuyu gündeme getir-
di ve gerginlik buru da devam eti. 

KAMACI KRİZİ YALANLADI 
Yaşanılanların ardından CHP Antalya İl 
Başkanı Nail Kamacı ilk açıklamasını 
Körfez Gazetesine yaptı. İki başkan ara-
sında yaşandığı iddia edilen olayların 
sorduğumuz Başkan Kamacı, “Yaşandı-
ğı söylenilen olayları ben de sizlerden 
duydum. Böyle bir şey kesinlikle söz 
konusu değil. Her iki başkanımız ile 
de görüştüm. Altıntaş 
Antalya’nın en değerli 
bölgeleri arasında yer 
alıyor. Vatandaşımızı mağ-
dur etmeden tüm beledi-
yeler üzerine düşen görevi 
yerine getirecek” dedi.  

BÖCEK İLE YILDIRIM’IN
ALTINTAŞ GERGİNLİĞİ 
Büyükşehir Belediyesi’nin tasarrufunda olan Altıntaş Mahallesi’nin Aksu Belediyesi’ne devredilmesini isteyen Aksu Bele-
diye Başkanı İsa Yıldırım’a olumlu cevap verilmedi. Bu da Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek ile Başkan Yıldı-
rım arasında iplerin gerilmesine neden oldu. Yıldırım’ın Böcek’i CHP Lideri Özgür Özel’e şikayet ettiği  de öne sürüldü.

CHP’nin eğitim alanında yaşa-
nan sorunlara dikkati çekmek 
içinbaşlattığı ‘Eğitim Marato-
nu’na Antalya’dan güçlü bir 
destek geldi. CHP İl Başkanı Nail 
Kamacı’nın çağrısının ardından 
ortak basın açıklaması gerçekleş-
tirildi. Attalos heykelinin önünde 
yapılacağı duyurulan açıklama 
havanın sıcak olmasından dolayı 
nostalji tramvay yolu üzerinde 
yer alan ağaçların altında yapıldı. 
Açıklamaya CHP Antalya Mil-
letvekili Aykut Kaya, CHP ilçe 
belediye başkanları, kadın kolları 
başkanı, gençlik kolları başkanı, 
CHP ilçe başkanları ve yaklaşık 
50 kişili parti üyesi vatandaş 
katıldı. 

ALIŞILMAMIŞ BİR TARZ 
Toplantının devam ettiği daki-
kalarda kalabalığı çok 
yakın alandan takip 
eden bir kadın 
ise tüm dik-
katleri üze-
rine çekti. 
Siyah 
eldiven, 
yüzünü 
gizleyen 
siyah 
uzun ve 
kapüşonlu 
yağmurluk 
tarzı kıyafet, 
güneş gözlüğü, 
şemsiye ve sırt 

çantası ile 
uzun süre 
açıklamayı 
takip eden 
kadın 
panik 
yarattı. 
Kadının 
o hali 

polislerin 
de dikkatin-

den kaçmadı. 
Parti yetkilileri 

de polisi uyararak 

kadının kontrol edilmesini 
istedi. Polis ekipleri ta-
rafından yapılan kimlik 
kontrolünde kadının 
Antalya’ya bir süre 
önce tatile gelen Japon 
turist olduğu öğrenildi. 
Polisin kontrolünün 
ardından bir süre daha 
toplantıyı takip eden 
kadın, Kaleiçi bölgesine 
doğru ayrıldı.  
n ERTUĞRUL GÜN/ 
ÖZEL HABER

TERÖRİST PANİĞİ
CHP İl Başkanı Nail Kamacı, beraberindeki partilerle birlikte yaptığı basın açıklamasında terörist 
paniği yaşandı. Kimliği tanınmayacak şekilde giyinen bir kadına polis tarafından kimlik kontrolü 
yapıldı. Kadının güneşten korunmak için sıkı giyinmiş bir Japon turist olduğu ortaya çıktı.

CHP Antalya Milletvekili 
Aliye Coşar, turizm sektö-
ründe yaşanan sorunların 
araştırılması amacıyla Türkiye 
Büyük Millet Meclisi Başkan-
lığına verilmiş olan Meclis 
Araştırması Önergesi üzerine 
Genel Kurul’da bir konuşma 
yaptı. Turizm sektörünün 
sorunlarının günden güne 
arttığını ve bakanlığın bu 
sorunları görmezden geldi-
ğini savunan Coşar, “Turizm 
işletmelerinin girdi maliyet-
lerinin; enerji, gıda, içecek ve 
tekstildeki artışlar turizmcileri 
zor duruma düşürmektedir. 
Bunun üzerine konaklamada 
KDV oranının yüzde 8’den 
yüzde 10'a yükseltilmesi, içe-
ceklere uygulanan ÖTV artışı 
karşısında sektör zor duruma 
düşmüştür. Turizm sektörü 
nitelikli ve yetişmiş personel 
konusunda da ciddi sıkıntılar 
yaşamaktadır. Bu konuyla da 
ilgili politikalar üretilmemek-
tedir. Maalesef, ülkemizin en 
önemli sektörü turizmdeki so-
runlar yıldan yıla artmaktadır. 
Kültür ve Turizm Bakanı bu 
sorunları ne görmek istiyor ne 
de duymak istiyor, sorunları 
çözmeye yönelik etkili politi-

kalar üretmiyor. Bu sebeple, 
Meclis çatısı altında turizm 
sektörünün sorunlarının ve 
çözüm önerilerinin belirlen-
mesi gerekmektedir.” dedi

BELEDİYELERE PAY VERİLMELİ 
Coşar, konuşmasını şöyle 
sürdürdü:  Turizm esnafının 
sezonluk iş yapması dolayı-
sıyla yaşadığı sıkıntılar artarak 
devam etmektedir. Vergiler 
ve ödemeleriyle ilgili düşük 
faizli kredi ve yapılandırmalar 
sağlanmalıdır. Alım gücünün 
azalmasıyla yerli turizm pazarı 
da günden güne azalmaktadır. 
Vatandaşlarımız yüksek enflas-
yon karşısında tatil harcamala-
rını kısmak zorunda kalmıştır. 
İç pazara bağlı oteller boş kal-
maktadır. Turizmcilerimizin 
ödediği konaklama vergisinin 
bir kısmının da belediyeleri-
mize aktarılması gerekmek-
tedir. Belediyeler, mevcut 
nüfusuna göre bütçeden katkı 
almakta sezonda artan nüfus 
dikkate alınmamaktadır. Bu 
katkıyla bir nebze de olsa 
belediyelerimize destek olup 
altyapı gibi hizmetlere kolaylık 
sağlanacaktır.” 
n MURAT ŞENTÜRK 

Turizm 
konusunda 
araştırma 
önergesi 

TÜRK Eğitim Sen Antalya 1 Nolu Şube 
Büyükşehir İlçe Temsilciliği, İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü yemekhanesinde aşure etkinliği 
gerçekleştirdi. Türk Eğitim Sen Antalya 1 
Nolu Şube Başkanı Oğuz Öztürk’ün hastanede 
tedavi görmesi nedeniyle katılmadığı etkinlikte 
Şube Başkan Yardımcısı Fatih Taşkınöz ve 
Milli Eğitim Müdürlüğü’ndeki sendika üyeleri 
yer aldı.   Aşurenin birlik beraberlik anlamına 
geldiğinin altını çizen Türk Eğitim Sen Antalya 

1 Nolu Şube Başkan Yardımcısı Fatih Taşkınöz, 
“Böylesine güzel bir etkinlikte eğitim çalışan-
larımızla biraraya geldiğimiz için çok mutlu 
olduk. Allah hiçbir zaman birlik beraberliği-
mize zeval vermesin. En kötü günümüz böyle 
olsun. Aşuremizdeki lezzet içindeki vatan, 
millet, bayrak sevgisindedir. Başkanımız Oğuz 
Öztürk’e de acil şifalar diliyoruz. Bu etkinlikte 
emeği geçen İl Milli Eğitim Müdürlüğü çalı-
şanlarına, Sendikamız Türk Eğitim Sen Kepez, 

Muratpaşa, Aksu, Döşemealtı ve Konyaaltı İlçe 
Temsilcilerimiz ve Yönetim Kurulu Üyeleri-
mize, Türk Sağlık Sen Şube Başkanı Turhan 
Turan’a teşekkür ediyorum. Aşcı arkadaşla-
rımıza ve etkinliğin düzenlenmesini üstlenen 
Büyükşehir İlçe Yönetim Kurulumuza da ayrıca 
teşekkür ederim. Emeklerine yüreklerine sağlık. 
Hastanede tedavi gören kıymetli başkanım 
Oğuz Öztürk’e de acil şifalar diliyorum” dedi. 
n MURAT ŞENTÜRK 

TÜRK EĞİTİM SEN’DEN EĞİTİMCİLERE AŞURE

İsa Yıldırım

Muhittin Böcek

KONYAALTI Belediyesi’nin Konyaaltı Alevi Bektaşi 
Kültürü Cemevi Derneği ile bu yıl 14’üncüsünü 
düzenlediği Geleneksel Aşure Etkinliği’ne katılım 
yoğun oldu. Konyaaltı Cemevi’nde gerçekleştirilen 
etkinlikte vatandaşlara aşure dağıtıldı. Ardından 
sanatçılar Beste Sezer ve Orhan Gürsoy konser 
verdi. Etkinliğe CHP Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya, Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, 
CHP İl Başkanı Nail Kamacı, CHP Konyaaltı İlçe 
Başkanı Demet Gündüz, CHP Kepez İlçe Başkanı 
Gökhan Ölmez, Konyaaltı Alevi Bektaşi Kültürü 
Cemevi Derneği Başkanı Tahsin Akpınar ile 
Konyaaltı Belediyesi meclis üyeleri, muhtarlar ve 
çok sayıda vatandaş katıldı. Etkinlik Alevi dedesi 
Kenan Akbaba’nın aşure hakkında bilgi verdikten 
sonra aşure duası etmesiyle başladı.  

BİRLİĞİMİZ DAİM OLSUN 
Aşure lokmasının, bu yıl da dayanışma, birlik 
ve beraberlik içerisinde paylaşıldığını ifade eden 
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, “Değerli 
canlar hepiniz hoş geldiniz. Burayı doldurdunuz, 
bizi yalnız bırakmadınız. Bizleri çok mutlu ettiniz. 
Muharrem Alevilerin yas ayıdır. Oruçlar tutulur, 
sonrasında aşure verilir. Aşure kurtuluştur, aşure 
umuttur, aşure barıştır, aşure birliktir, aşure 
yaşama sevincidir. Birliğimiz bozulmasın. Tutulan 
oruçlar, yapılan ibadetler Hak katında kabul olsun” 
dedi. n BÜLTEN/KONYAALTI BELEDİYESİ 

CANLAR 
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Antalya Halkevi’nden yapılan 
yazılı açıklamada, ASAT 
Genel Kurulu’nda içme suyu 
tarifesine ve atıksu bedeline 

yapılan fahiş zamlar kınandı. Açıkla-
mada, “ASAT genel kurulunda geçti-
ğimiz hafta alınan bir kararla,  5 m3 su 
kullanımına kadar herkes için geçerli 
indirimli tarife kaldırılmıştır. Sadece 
0-5 m3 su kullanan için geçerli hale 
getirilmiştir. 5 m3 geçen bütün haneler 
ilk 5 m3 dahil m3 başına 20,47 TL öde-
yecektir. Ayrıca su kullanım bedelinin 
%40’ı kadar uygulanan atık su tarifesi 
de yüzde 50’ye çıkarılmıştır. “ denildi. 

ÖRNEK VERİLDİ
Bir abonenin Temmuz ayı faturası 
üzerinden örnek verilen açıklamada, 
“ASAT açıklamasından anlaşılıyor 
ki her ay su fiyatlarına ÜFE/TÜFE 
ortalaması kadar otomatik olarak zaten 
gelen artışta devam edecektir. Bu uy-
gulama nedeniyle Antalya su fiyatla-
rına yılbaşından bu yana zaten  yüzde 
16 zam yapılmıştır. Bir kentdaşımıza 
gelen temmuz ayı faturası üzerinden 
Antalya halkının nasıl fahiş bir fiyat 
artışına maruz kaldığını örnekledik. Bu 
yurttaşımız ağustos ayında  yüzde 83,52 
zamlı olarak faturasını ödeyecektir. 
Hane büyüklükleri ve su tüketim oran-
ları, Antalya’lıların, hane büyüklükle-
rine göre çoğunlukla 300 ila 1000 TL 
arasında değişen miktarlarda su parası 
ödeyeceğini göstermektedir. Özellikle 
kentin en yoksulu ve kalabalık aileler-
den oluşan Kepez ilçesi bu zamlardan 
en çok etkilenecek bölgedir. Yoksullar 
için indirimli su diye sunulan ve 1,83 
TL’den 10 TL’ye çıkarılarak yüzde 446 
zam yapılan ayda 5 m3 su harcaması ise 
yalnız yaşayan kişiler için belki müm-
kün olabilir. 2 milyon 700 bin nüfuslu 
Antalya’da sadece yalnız yaşayan 195 
bin kişiyi ilgilendirmektedir.” denildi. 

KÖTÜ YÖNETİMİN FATURASI 
Açıklamada, zamma bahane olarak 
öne sürülen gerekçelerin de inandırıcı 
olmadığı belirtilerek şunlar kaydedildi: 
“Kademeli fiyatlandırma yoluyla halkın 
su tasarrufuna teşvik edilmek istendiği 
iddiası da, %60’lık kayıp kaçak oranı 
ortadayken boş laftır. Belediyenin 
kendisi akıl almaz oranlarda su ziyan 

etmektedir. Elektrik fiyatlarındaki artış 
bahanesine inanmıyoruz. Halka 20,47 
TL’ye satılan 1 ton suyun kuyulardan 
çıkarılması için bir motorun harcayaca-
ğı elektrik miktarının hesaplanmasını 
ise kentimizin değerli elektrik teknis-
yenlerine havale ediyoruz. Anlaşılan 
odur ki belediye yönetimi iktidarın 

belediyeleri sıkıştırma politikasını 
halkın üzerine atarak belediye bütçesini 
su gelirleri üzerinden finanse etmek 
istemektedir. Kötü yönetim, kötü plan-
lama ve su üzerinden belediyeye gelir 
sağlama hedefi terk edilmelidir. Bu ağır 
ekonomik kriz koşullarında halkın sır-
tına iktidar tarafından yıkılan yükün bir 

kısmının alınması temel hareket noktası 
olmalıdır. Belediye yönetimini uyarıyo-
ruz. Bu su fiyatlarıyla halkın tepkisini 
belediye binaları önünde kitlesel olarak 
görmeniz yakındır. Halkevleri olarak 
parasız nitelikli su hakkı mücadelemiz 
kararlılıkla devam edecektir.” 
n MURAT ŞENTÜRK 

FAHİŞ ZAMLAR
GERİ ÇEKİLSİN!
Antalya Halkevi’nden yapılan açıklamada ASAT Genel Kurulu’nda suya yapılan zamla birlikte fatu-
raların daha da kabaracağına dikkat çekildi. Açıklamada, “Belediye yönetimini uyarıyoruz. Bu su 
fiyatlarıyla halkın tepkisini belediye binaları önünde kitlesel olarak görmeniz yakındır.” denildi.

Türkiye Komünist Partisi Antalya 
İl Örgütü’nden yapılan açıklama-
da ise şunlar kaydedildi: “Antalya 
Büyükşehir Belediyesi bugün yapılan 
belediye meclisi ve ASAT genel 
kurulu toplantılarının ardından suya 
5 metreküpe kadar olan kullanımlar 
için % 446, diğer kademeler için de 
değişen oranlarda zam yaptı. Seçim 
sürecinde her fırsatta “sosyal ve 
halkçı belediyeciliği hayata ge-
çireceğiz” sözleriyle halka bolca 

vaatlerde bulanan CHP’li Muhittin 
Böcek, koltuğu aldıktan sonra 
ilk icraat olarak da kent içi 
ulaşıma % 33 zam yapmıştı. 
Suya erişim temel bir 
haktır. Tıpkı barınma, 
ulaşım, eğitim ve sağlık 
gibi... Antalya’nın temiz 
içme suyu sorunu daha 
çözülmemişken suya ya-
pılan bu zammı kesinlikle 
kabul etmiyoruz. Halkın 

suyunu kısmak yerine patronlara 
akıtılan kaynağı, rantı durdurun! Bir 

gün ekonomik krizi, diğer 
gün AKP’nin belediyelere 

uyguladığı kısıtlamaları 
bahane ederek yapılan 
bu zamları mesrulaş-
tıramazsınız! Alınan 
zam kararı derhal geri 
çekilmeli; halka üc-

retsiz, temiz içme suyu  
sağlanmalıdır!”

TKP’DEN ZAM TEPKİSİ

ANTALYA’NIN tarihi Kaleiçi 
bölgesinde, Selçuk Mahallesi’nde 
bulunan Aydoğdu Sokak’ta içme 
suyu patlaklarına dair sıkıntılar 
artarak devam ediyor. Mahalle 
sakinleri, suyun sokağa taşmasıyla 
birlikte oluşan kayıpların hızla 
giderilmesi için yerel yönetimden 
acil müdahale talep ediyor. Mahalle 
sakinleri, suyun kaybının yanı sıra 
altyapıya zarar verme riskinden 
endişe duyuyorlar.

SORUNA DUYARSIZ KALINDI
Aydoğdu Sokak’ta yaşayanlar, 
durumu yetkililere bildirmelerine 
rağmen sorunun hızlı bir şekilde 
çözülmediğini ifade ediyorlar. Be-
lediye ve su şirketi yetkilileri ise, 
sorunun giderilmesi için ekiplerin 
yönlendirildiğini ve teknik çalış-
maların devam ettiğini belirtiyorlar. 
Bölgedeki sakinler, alınacak acil 

önlemlerin önemini vurgulayarak, 
içme suyu patlaklarının hızlı bir 
şekilde onarılmasını ve sokakla-
rın normal yaşantıya dönmesini 
bekliyorlar.

BOŞA AKAN SUYA YAZIK 
Selçuk Mahallesi Aydoğdu So-
kak’ta esnaflık yapan Ömer Çorlu, 
içme suyu şebekesinde yaşanan 
küçük patlaklar nedeniyle suyun 
sokaklara taştığını ve bu durumdan 
dolayı sorun yaşadıklarını ifade 
etti. Yeraltı su şebekesinde yaşanan 
patlaklardan dolayı içme suyun-
da kaçak kaybın ortaya çıktığını 
anlatan Çorlu, “ASAT’a yaptığımız 
başvuruların dikkate alınmasını 
istiyoruz. Bugüne kadar yeraltı su 
şebekesinde yaşanan patlaklar ne-
deniyle boşa akan tonlarca oranda 
su var. Yazık” dedi. 
n BÜLENT ÖNER 

KAÇAKLAR ÖNLENEMİYOR
Antalya’nın tarihi Kaleiçi Bölgesinde yer alan Selçuk Mahallesi Aydoğdu Sokak’ta içme suyu şebekesinde yaşanan patlakla-
rın onarılması istendi. Bölgede yer alan esnaflar tüm taleplere rağmen ASAT’tan henüz bir cevap alamadıklarını kaydettiler. 

1980’den bu yana 17 ülkede yapılan 152 
çalışma sonrasında, yurt dışına kaçırılan 
eserlerin iadesi sağlandı. Sayısız mede-
niyetin kalıntılarını barındıran açık hava 
müzesi niteliğindeki Anadolu’dan geçmiş-
te çok sayıda eser, yurt dışına kaçırıldı. 
Kültür ve Turizm Bakanlığı bünyesindeki 
kültür varlığı kaçakçılığıyla mücadele 
eden ekiplerin yurt dışında tarihi eser nite-
liğindeki varlıkların izini sürüp, envantere 
kazandırmak için yaptığı çalışmalar sürü-
yor. Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel 
Müdürlüğü’nün ‘Yurtdışından İadesi Sağ-
lanan Eserler’ verilerine göre, yurt dışına 
kaçırılan 25 bin 526 tarihi eser ve kültür 
varlığı, Türkiye’ye getirildi.

EN ÇOK ESER, ALMANYA’DAN GETİRİLDİ
1980’den bu yana 17 ülkede yapılan 152 
çalışma sonrasında, yurt dışına kaçırılan 
eserlerin iadesi sağlandı. En çok tarihi 
eserin getirildiği ülkeler sıralamasında Al-
manya, Hırvatistan, Bulgaristan, İngiltere, 
ABD ve Sırbistan yer aldı. Listeye göre, 
Almanya’dan 8 bin 670, Hırvatistan’dan 4 
bin 147, İngiltere’den 3 bin 743, Bulgaris-
tan’dan 3 bin 61, ABD’den 2 bin 600 ve 
Sırbistan’dan 1865 eser getirildi.

BU YIL 19 ESERİN İADESİ SAĞLANDI
Bakanlık tarafından yürütülen çalışma-
lar kapsamında, bu yıl 19 eserin iadesi 
sağlandı. İngiltere’den 3, Fransa’dan 2, 
İtalya’dan 11, İsviçre, ABD ile Alman-
ya’dan 1’er eser Türkiye’ye getirildi. 
Bu yıl Fransa’da ikamet eden bir kişi 
tarafından Bizans imparatorlarından Justin 
I (5l8-527) dönemine tarihli bronz sikke 
ile Artuklu beylerinden Nasreddin Ar-
tuk-Aslan (1200-1239) dönemine tarihli 
diğer bronz sikkenin iadesi sağlandı. Bir 
Alman vatandaşı tarafından, 30 yıl önce 
Türkiye’den çıkarıldığı ifade edilerek 
Stuttgart Başkonsolosluğu’na teslim 
edilen Roma dönemine ait pişmiş toprak 
vazo, Türkiye’ye getirildi. İngiltere’deki 
bir müzayede evinde satışa sunulmasının 
ardından yürütülen çalışmayla mermer 
Kore Torsosu’nun iadesi sağlandı.

BRONZ İMPARATOR HEYKELİ, SİKKE, VAZO
Boubon Antik Kenti kökenli anıtsal 
boyutlardaki bronz imparator heykeli, 
2011’de müzayedede satın alan kişinin 
heykelin yasa dışı geçmişini öğrenip, 
Türkiye’ye iadeyi kabul etmesi ile 
Antalya’ya getirildi. Floransa Savcılığı 
tarafından gerçekleştirilen bir soruşturma 
kapsamında ele geçirilen 11 pişmiş toprak 
eser, Türkiye kökenli olduğunun ispatlan-
ması sonucu teslim alındı. Graubünden 
Kantonu Arkeoloji Servisi, İsviçre Federal 
Kültür Ofisi (FOC) ile temasa geçilerek, 
Milet Antik Kenti kökenli olduğu anlaşı-
lan bir mermer yazıt parçası Türkiye’ye 
gönüllü iade edildi. Mermerden yapılmış, 
13 santimetre uzunluğa, 10 santimetre 
genişliğe ve 3 santimetre derinliğe sahip 
yazıt parçasının korunabilen kısmında, 
kısmen 5 satırdan oluşan Grekçe yazıt 
görülüyor. ABD’nin Florida eyaletinin 
Tampa şehrinde yaşayan bir Amerikan 
vatandaşı tarafından gönüllü olarak iade 
edilmek üzere ‘lekythos’ türü pişmiş 
toprak vazo, Dışişleri Bakanlığı ile Miami 
Başkonsoloslu aracılığıyla Türkiye’ye 
getirildi. Roma Dönemine tarihlenen 
‘Lekythos’ görünümlü, devetüyü renginde 
pişmiş toprak vazo 16,21 santim yüksekli-
ğe, 4,5 santim genişliğe ve 2,4 santim ağız 
çapına sahip. n DHA 

ESERLER ANA  
VATANINDA

KIRK Merdiven, tarihi doku-
suyla ünlü bir eser olmasına 
rağmen, ziyaretçiler arasında 
yaygın bir şekilde güvenlik 
endişesi yaratıyor. Özellikle kor-
kulukların eksik olması ve ba-
samakların  aşınması nedeniyle 
merdivenlerin kullanımı oldukça 
riskli hale gelmiş durumda. 
Birçok ziyaretçi, Kırk Merdi-
ven’in geçişlerinde kendilerini 

güvende hissetmediklerini ve 
bu durumun tatil deneyimlerini 
olumsuz etkilediğini belirtiyor. 
Kırk Merdiven’in güvenliği ve 
bakımı konusundaki eksiklik-
lerin bir an önce giderilmesi, 
Kaleiçi’nin turistler için güvenli 
ve keyifli bir ziyaret noktası 
olabilmesi için önemli bir adım 
olarak görülüyor. 
n BÜLENT ÖNER

KORKUTAN MERDİVEN 
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Deniz kızlarının varlığına ina-
nan bir arkadaşımın hikâyele-
rinin peşine düşüp Likya’nın 
büyülü kentlerinden biri olan 

Lmyra’da alıyorum soluğu… Eylül 
güneşi yeryüzüyle oyunlar oynayarak 
Alacadağ’dan, Akdağ’ın ardına doğru 
dolanıyor. Tohuma durmuş hayıtların 
arasından geçip ulu çınarların altında 
soluklanıyorum.

ADINI YÖRE HALKI VERMİŞ
M.Ö 5. yüzyılda kurulduğu söylenen 
Lmyra, Perikles döneminde Likya’ya 
başkent olmuş. Geçmişin görkemini 
yansıtan kalıntıların birçoğu bugün 
sularla iç içe. Bu yüzden kalıntıların 
bulunduğu alanı da kapsayan mahal-
leye yöre halkı ‘Saklısu’ adını vermiş. 
Lmyra’nın ihtişamlı günlerinden bugüne 
taşıdığı pek çok sır gibi somut olan kül-
tür mirası da oldukça ilgi çekici. Ancak 
ben size antik kentin görkemli tarihinin 
yanında, tiyatroları, kahraman anıtları-
nı, anıt mezarları, lahitleri, akropol ve 
nekropolleri anlatmayacağım. Bunları 
merak eden birçok kaynaktan ulaşabilir. 
Ben size Lmyra’nın taş döşeli kadim 
caddelerinde dolaşırken rastladığım 
yaşlı bir çobandan dinlediğim hikâyeyi 
anlatacağım…
Üç beş avare keçiyi Lmyra’nın kalın-
tıları arasında dolaştıran yanık yüzlü 
yaşlı çoban, buralara gelen yabancılara 
olan aşinalığından hemen söze girip 
nereli olduğumu, adımı, ne iş yaptığımı 
soruyor. Meraklı çobana kısa künyeyi 
saydıktan sonra bu kez ben onu sorguya 
çekiyorum…
Finike-Elmalı kara yolunun içinden 
geçtiği Arikandos Vadisindeki köylerden 
birinde yaşıyormuş. Lafı uzatınca bir de 
sigara çıkarıp uzattı. “Bıraktım” deyin-
ce dudağına götürüp ateşledi elindeki 
sigarayı. Belli ki konuşmayı seviyor. 
Ulu çınarlardan birinin gölgesine ilişip 
koyu bir sohbete daldık. Akşama eve 
dönme telaşım, bitmesi gereken yazılar, 
dünyanın bin bir türlü işini de bir yandan 
yumak gibi sarıyorum zihnimde.
“Şu kırık taşları görüyor musun?” diye 
söze başladı. Kırık taşlar dediği büyük-
çe bir duvarın dibinde yükselen antik 
sütunlar…

BİR ANLAM ARIYORUM 
“O taşların üstünde mora çalan kül rengi 
giysiler içinde bir kadın gördüm” diye 
anlatmayı sürdürdü. Yüzüne baktım. 
Bir yandan vaktim az, bir yandan da bu 
coğrafyanın insanı kendine çeken sihrine 
kapılma olasılığım, yüzünde bir anlam 
arıyorum.
O anlamı bulmam uzun sürmüyor…
“Dolunaylı bir geceydi. Yukarıdan 
davarları su içirmeye getirmiştim. 
Birden aha şu taşın üstünde dikilmiş, 
başını göğe çevirmiş bir kadın gördüm. 

Turist desem değil, çünkü ne bir eşya-
sı görünüyor ne de bir çanta. Duvarın 
arkasına çekilip kim olduğunu anlamaya 
çalıştım. Çok güzel bir yüzü vardı. Ayın 
aydınlattığı bedenini kaplayan giysi kül 
rengi gibiydi. Belki de mordu ama ayın 
ışığında kül gibi görünüyordu…”

HİKÂYE İLGİNÇ BİR HAL ALIYOR
Daha adını bile bilmediğim yaşlı çobanın 
torunlarına anlattığı masallara pek de 
benzemeyen hikâyesi giderek ilgimi 
çekmeye başlamıştı. Bu kez ben sordum: 
“Eee, sonra ne yaptı kadın?”
“Yıllar önce ben askerliği bitirip dönünce 
bizim köye bir hemşire gelmişti. Saçları 
onunki gibi kıvır kıvır omuzlarına dökü-
lüyordu. İki elini yavaşça havaya kaldırıp 
dalda sevişen iki kuş gibi bileklerinden 
birbirine döndürdü. Bizim köylü Bakkal 
Ramazan’ın eskiden bir terazisi vardı, 
onun ibreleri gibi karşılıklı duruyordu 
elleri. Sonra birden taşın üstünde yavaş 
yavaş hareket etmeye başladı. Elleri, 
ayakları, gövdesi sanki Gökbük’ün ora-
dan taşlara çarpa çarpa akıp giden sular 
gibi dans ediyordu. Taşın üstünde usulca 

yere indi. Ayaklarının ucuna basarak 
suların çevrelediği şu caddenin ortasında 
durdu. Bir ayağını suya daldırıp çıkar-
dı. Sonra diğerini. Derken bir ses daha 
duyuldu. Yalanım varsa şuradan evime 
gitmek kısmet olmasın, şu çınarın dalları 
arasından bir adam indi suya. Nereden 
çıktı, nasıl birden indi anlamadım. Hem 
korkudan hem de meraktan gözlerim 
iyice açıldı. Davarları da unutmuş gitmi-
şim…”
Çobanın hikâyesi giderek ilginçleşmeye 
başlıyordu. Bu arada ben de meraklı 
çobanın davarları unutuşu gibi saati 
unuttum. Nasılsa bu saatten sonra yapa-
cak bir şey yok, en iyisi hikâyenin tadını 
çıkarayım düşüncesiyle iyice yayılı-
yorum. Çantamdaki ses kayıt cihazını 
çıkartıp kayıt tuşuna basıyorum. Çobanın 
anlattıklarını zihnime yazsam da artık 
eski hafızamın olmadığını tüm dostlar 
yüzüme vurup duruyor.
Bir sigara daha yakan çoban da çanta-
sından iki yaz elması çıkarıp birini bana 
uzatarak kaldığı yerden devam ediyor, 
giderek beni de içine çeken hikâyesini 
anlatmaya: “ Adam, ayaklarının üstün-

den suların akıp geçtiği kül rengi giysili 
kadının önünde diz çökerek, ‘taş kesilmiş 
bedenimin üstüne düşen kızıl, beyaz bir 
tüy gibi yere iniyorsunuz usulca... Hafif-
liğin çarpması da pek sarsıcıymış güzel 
tanrıçam. Varlığınız göğün boşluğuna 
sözlerimin resmini çiziyor’ dedi. Kadın 
da adamı ‘sözleriniz resmimi dile getiri-
yor. Dallarıma hece kuşları konduruyor. 
Ballı meyveler veriyor ağacıma. Sakız, 
mersin ve hayıt kokuyor sözleriniz’ diye 
yanıtladı. Sonra elleri buluştu boşlukta. 
Adam kadına ‘Cansuyum’, kadın adama 
‘ruhum’ diyordu. İki çift ayağın altından 
akan sular gittikçe yükselmeye başladı. 
Ilık bir nefes gibi rüzgâr başladı. Ulu 
çınarların yaprakları birbirine vurarak 
suların sesine karışıp tatlı bir melodi 
oluşturuyordu. Yukarıdan, çamların 
arasından gelen ıslık gibi sesler giderek 
hiç duymadığım bir çalgıya dönüşüyor-
du. Yükselen su bedenlerini kapladı. Kül 
rengi iki kuğu gibi suyun içinde süzül-
düler. Bazen sert hareketlerle, bazen de 
uçuşan tüy yumuşaklığında birbirlerine 
sarılıp ayrıldılar. Kah dalıp kah dinlendi-
ler. Bazen tek bir beden gibi olduklarını 
gördüm. Sanki biri diğerini yutmuştu. 
Sonra da karnından çıkarıp yerine 
koymuştu. ‘Hey Allah’ım’, dedim. ‘Bu 
yaştan sonra bunadım mı ne?!’ diye 
söylendim içimden…”

IŞILTILAR SAÇARAK KAYBOLDULAR 
“Sen hiç kitap okur musun?” diye soru-
yorum, hikâyesine ara verip soluklanan 
çobana. “Sen de inanmadın değil mi gör-
düklerime? Sen de bana bunak diyorsun 
değil mi içinden? Benim çocuklar da 
dalga geçip duruyorlar” diye sitem etme-
ye başlıyor. Belli ki çok içerlemiş.
“Eee, sonra ne oldu?” diye merakla so-
rup yeniden heveslendirmeye çalıştığım 
çoban bu kez ayağa kalkıp kaldığı yer-
den anlatmaya koyuldu: “onları öylece 
izlerken kaç saat geçti bilmiyorum. Ama 
ay çokta şu koca çınarın tepesine dikil-
mişti. Bizim iki su kuşu kanatlarını çırpa 
çırpa, döne dolana iniltilerle ayinlerini 
sürdürüyordu. ‘Cansuyum’ ve ‘ruhum’ 
sesleri yıkıntıların arasından süzülüp 
giderek ormanı kaplamaya başladı. Ay 
yavaşça çekilmeye, alaca karanlıkta belli 
belirsiz yıldızlar görülmeye başladı. Sa-
atlerdir sevişen bizim iki su perisi öyle 
yüksek bir sesle birbirlerinin adlarını 
bağırdılar ki, seslerinin sarmal olup göğe 
yükseldiği yöne doğru ışıltılar saçarak 
kaybolup gittiler. Mordan turuncuya 
geçen göğün boşluğunda bir yıldız 
kayması gibiydi. Ben de şu pirnarların 
altında bekleşen davarları toplayıp eve 
döndüm…”

ÇOBANIN VERDİĞİ BİLEKLİK
Hikayesini bitiren çoban rahatlamıştı 
sanki. Onu böyle can kulağıyla dinleyen 
birini bulmanın minnet duygusuyla baktı 
yüzüme. Aklımdaki soruları okumuş 
gibi cebinden bir mendil çıkarıp içini 
açtı. Küçük beyaz taşlarla kaplı kahve-
rengi deri bilekliği göstererek, hikaye-
sini kanıtlamak isteyen bir özgüvenle 
konuştu: “işte bu da bizim su kuşları 
göğe yükselirken yere, bir sakız ağacın 
üstüne düştü. Ben de alıp cebime koy-
dum. Bizim caminin İmamına anlatıp bu 

bilekliği gösterdim. Önce ‘tövbe tövbe’ 
diye söylendi, sonra da böyle şeyler 
anlatmak sana hiç yakışmıyor. Üstelik 
günaha da giriyorsun’ diye beni tersledi. 
Şimdi sen söyle oğlum, günah bunun 
neresinde? Sen beni böyle dinleyen ilk 
kişisin. Bu bilekliği de sana vereceğim. 
Yarın bir gün ölüp gideceğim, ardımdan 
kimse kıymetini bilmez bunun…”
Çoban’ın elime tutuşturduğu bilekliği 
alıp heyecan ve şaşkınlıkla çantama koy-
dum. Güneş çoktan Finike çukurunun 
üzerini kaplamıştı. Lmyra’dan Turunço-
va’ya kadar yürüdüm. Bir minibüse 
binip Finike’ye, oradan da eve gitmeye 
niyetliyim. Minibüs durağında beklerken 
yeni açılan okula giden genç bir öğret-
men geldi. Elimde şaşkınlıkla inceledi-
ğim bilekliği görünce sordu: “Lmyra’da 
yaşlı bir çoban mı verdi onu size?”
Merakla yüzüne baktığımı görünce 
yanıtımı beklemeden sözüne devam etti: 
“o çoban benim meslektaşımdır. Yıllar 
önce öğretmen olup yayla köylerinden 
birine atanmış. Ama siyasi kargaşadan 
dolayı pek rahat vermemişler. O da 
istifa edip köyüne dönmüş. Bir süre o 
zamanlar yeni yeni duyulmaya başlayan 
antik kentlerde turistleri gezdirip üç beş 
kuruş kazanmaya çalışmış. Sonra da 
babası ölünce geriye kalan birkaç keçinin 
peşinde çobanlık yapmaya başlamış. Bir 
gün Lmyra’yı gezmeye gelen bir kadınla 
tanışmış. Birbirlerinden hoşlanmışlar. 
Saatlerce sohbet etmişler. Köylülerin 
anlatışına göre bizim çobanla kadın on 
gün ormanda yaşamışlar. Aylardan yine 
Eylül’müş. Geceleri Lmyra’nın sularla 
kaplı caddelerinde, sütunlarının üstünde, 
ulu çınarlarının altında sevişirlermiş. Sa-
bah erkenden bahçelerine giden kadınlar 
duyarmış bazen neşeli çığlıklarını. Ne 
sonra kadın geri dönmeyince yakınları 
jandarmaya haber vermişler. Jandarmalar 
bunları yukarıdaki tepede bir lahdin içinde 
bulmuş. Kadını yakınlarına teslim etmiş-
ler. Bizim çobanı da uyarıp evine yolla-
mışlar. İşte o gün kadın bileğinden çıkar-
dığı bilekliği çobana verebilmiş. Çoban da 
ona lahdin çevresindeki sakız ağacından 
bir dal koparıp verebilmiş. Aradan yıllar 
geçti. Şimdi her Eylül ayının son on günü 
kadın uzak yolları aşıp Lmyra’ya gelir, 
tüm zamanını burada geçirirmiş. Köy-
lülerin söylediğine göre bizim çobanla 
geceleri buluştukları da oluyormuş yine. 
Ben de onların yalancısıyım…”
Ben duyduklarımla iyice afallarken, genç 
öğretmen “Benim minibüsüm geldi” diye 
vedalaşıp gitti.
Elimdeki bileklikle öylece kalakal-
dım. Beni Finike’ye götüren minibüse 
bindiğimde sıcağın da etkisiyle uykuya 
dalmışım. Kulaklarımda huzur veren bir 
ses; “Cansuyum, geceleri süren rüyayı 
güne de taşıyan suretiniz sakız ağaçları-
nın arasında ışıkla buluşmayı sürdürüyor. 
Işığın varlık nedeni sanki teninize met-
hiye düzmekmiş. Ah kara zeytin tane-
lerinden sızan süte düşen ışık. Ah ballı 
incirlere, çatlamış narlara düşen ışık. 
Suların üstünde suretini gezdiren ışık. Ah 
Saklısu’da Eylül’ün en güzel rüyasına 
düşen ışık! Ya tenine vur beni, ya sakız 
ağacının köküne sal…” 
n YUSUF YAVUZ 

 

 

 

 

 

 

 

LMYRA’NIN 
SU PERİLERİ  

“Ruhlar için ölüm su olmaktır. Suyun ölümü toprak olmaktır. 
Su topraktan meydana gelir, ruh da sudan…”*

Çoğunlukla tersi düşünülse de sonbahar ışığın mevsimidir. Göğün mavisini, toprağın kızılını, çamın yeşilini ve yap-
raklara düşen hazan sarısını en iyi sonbaharda görürsünüz. Hele de ışığın coğrafyası Likya’daysanız, tarihin ve 
coğrafyanın içinde binlerce yıldan süzülüp gelen renklerle zamanın içinde kaybolur gidersiniz. Tıpkı benim gibi…
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Süper Lig’de yeni sezon hazır-
lıklarının ilk etabını Burdur’da 
tamamlayan Antalyaspor, ikinci 
etap kamp çalışmaları için Erzu-

rum’a geçti. Sergen Yalçın’dan boşalan 
teknik direktörlük koltuğuna Fenerbah-
çe’nin efsane isimlerinden ve Yoğurtçu 
Parkı’na heykeli dikilen Brezilyalı Alex 
de Souza’yı getiren kırmızı-beyazlılar, 
yeni sezon hazırlıklarını sürdürüyor. 
Burdur’da oynadığı 2 hazırlık maçını 
da kaybeden kırmızı-beyazlı ekibin 
yönetimi, teknik direktör Alex’in isteği 
doğrultusunda transfer çalışmalarına de-
vam ediyor. Antalyaspor, şu ana kadar 
Soner Dikmen, Kenan Piric, Moussa 
Djenepo ve Thalisson’u kadrosuna kat-
tı. Antalyaspor ile yarışan ve yarışmacı 
bir takım olmak istediklerini ifade eden 
Alex de Souza, imza töreninde söyledi-
ği başka şehirlerden de Antalyaspor’u 
izlemek için taraftarların geleceği 
sözlerini yineledi

AVRUPA İÇİN YARIŞAN BİR TAKIM 
Alex, “Hedefimiz yarışan, yarışmacı 
bir takım yaratmak. Tabii ki bu hedefle 
birlikte bunu yaptığımızda dikkatleri 
üzerimize çekebiliyoruz. Bunu yaptı-
ğınızda dediğim gibi diğer şehirlerden 
insanlar gelebilir. Herkes bizi izleyebi-
lir. Biz yapabildiğimiz kadar yarışmacı 
bir takım yapmayı ve hedefleri olan bir 
takım yaratmayı hedefliyoruz. Bunu 
yaptığımızda eminim ki Antalyaspor 
taraftarı, şehir bizi daha çok sevecek 
ve daha çok sahip çıkacaktır. Bizi 
kucaklayacaktır. Tabii ki biz hedefimiz 
olarak her zaman en iyiyi istiyoruz ve 
her takım aslında en üstte olmak ister. 
Takımın başında henüz 15 günlük bir 
süreç oldu. Hafta hafta ilerlemeyi tercih 
ediyoruz. Her zamankinden daha iyi bir 
Antalyaspor oluşturmayı hedefliyoruz. 
Tabii ki Türkiye Süper Lig’ini tanıyan-
lar da şampiyonluğun kimler arasında 
olacağını bilir. Avrupa’yı hedefleyen-
lerin kimler olduğunu bilirler. Bizim 
düşüncemiz bu ekiplerle, bu takımlarla 
yarışan bir takım oluşturabilmek” diye 
konuştu.

GELENLER VE GİDENLER 
OLACAK
Burdur’daki kampta çok iyi bir 
hazırlık süreci geçirdiklerine 
dikkati çeken Alex de Souza, 
gelen transferlerin olduğu kadar 
gideceklerin de olacağını belir-
terek, “Burada kaldığımız süre 
boyunca Burdur bizi çok iyi ağır-
ladı. Burada çok güzel bir hazırlık 
süreci geçirdik. Henüz takımımız 
tamamen oluşturulmadı. Kampın 
ortasında yeni gelen transferler oldu. 
Onları da hazırlamaya çalışıyoruz. 
Yeni gelecek olanlar da var. Bazı-
ları gecikti ama şu ana kadar güzel 
bir hazırlık süreci var. Bu süreçte 
gelenlerin olması, gidenlerin olması 
tamamen normal. Bu süreci bu şekilde 
ilerletiyoruz. Yeni gelenlerle birlikte ça-
lışmalara devam edeceğiz ve bir takım 
oluşturacağız” ifadelerini kullandı. Şu 
ana kadar farklı pozisyonlara transferle-
rin yapıldığını ifade eden Alex, “Farklı 
pozisyonlara gelen transferler oldu. Her 
birinin karakteri farklı. Her biri bu uzun 
süreç boyunca bizlere yardımcı olacak. 
Gelecek transferler ise şu anda yöneti-
min elinde. Onların çalışmasıyla devam 
ediyor ve ilerliyor. Kalitesi iyi olan her 
futbolcuya ihtiyacım var. Söylediğim 
gibi hepsi şu an yönetimin elinde. Hepsi 
en iyisi için uğraşıyorlar” şeklinde 
konuştu.

DJENEPO’DAN BEKLENTİM YÜKSEK 
Transferlerin tamamından memnun 
olduğunu ifade eden Brezilyalı teknik 
adam, kırmızı beyazlı ekibin kiralık 
olarak kadrosuna kattığı Moussa Djene-
po’dan beklentisinin yüksek olduğunu 
aktardı. Daha önce bonservis bedeli 
15 milyon Euro’yu bulan 
Moussa Djenepo’nun 
kapasitesinin üzerine 
çıkacağını düşündü-
ğünü söyleyen Alex, 
“Öncelikle yapılan 
transferlerin tama-
mından memnunum. 

Buraya gelen oyuncuların tamamı 
kendi isteyerek ve mutlu şekilde geldi. 
Bu çok önemli, çünkü bir oyuncu çok 
mutluysa, kendi başarısının, kalitesinin 
üstüne çıkabilir. Takıma daha çok katkı 
sağlayabilir. Djenepo da buraya kendisi 
isteyerek geldiği için kapasitesinin 
üzerine çıkacağını düşünüyorum” diye 
konuştu.

TARAFTARA HEDİYE ETMEK İSTİYORUM 
Taraftarlara da çağrıda bulunan  Alex de 
Souza, “Antalyaspor’u temsil ediyorum 
ve onlar için savaşan bir takım yarat-
mak istiyorum. Sürekli bizi desteklesin-
ler. Onlara hak ettikleri takımı hediye 
etmek istiyorum. Türkiye’de teknik 
direktör olarak çalıştığım ilk takım 
Antalyaspor. Onlarla beraber daha 
büyük bir takım oluşturacağız. Onların 
desteklerine çok güveniyorum. Çünkü 

Türkiye’nin en büyük taraftarlardan 
birisine sahip olduğumuzu düşünü-
yorum. Onlarla birlikte en büyük 
sonuçları alacak güce sahibiz ve 
hep beraber alacağız” dedi. 

FORMA TARTIŞMALARINA 
DEĞİNDİ 
Geçtiğimiz günlerde antrenma-

na Fenerbahçe formalı taraftarların 
gelmesi ve kendisinin formaları 
imzalaması sonucunda oluşan tartışma 
ile ilgili gelen soruya Alex, şu yanıtı 
verdi:”Bu konuda söyleyeceğim tek 
şey bütün Türkiye’ye çok teşekkür 
etmek isterim. Çünkü burada 2 haftadır 
çalışıyorum. Sadece Fenerbahçe değil, 
Galatasaray’dan, Trabzonspor’dan, 
Antalyaspor’dan gelenler oldu, fotoğraf 
çektik. Formalarını imzaladım. Her-
kesin bana yoğun sevgisi olduğunu 
düşünüyorum. Kendilerine minnettarım 
ve çok çok teşekkür ediyorum. Ben 
buradan çıkıyorum ve idman sahasına 
geçiyorum. Yolda birisi benden fotoğraf 
çekmek istiyorsa elinde hangi forma 
varsa, üzerinde hangi forma varsa 
onunla fotoğraf çektiriyoruz. Bu Fener-
bahçe de olabilir. Galatasaray, Beşiktaş, 
Trabzon da olabilir, Antalyaspor da ola-
bilir. Çünkü ben onların sevgilerine kar-

şılık vermeye çalışıyorum. Benim işimi 
hiçbir şekilde engellemiyorlar. Sevgi 
gösterisinde bulunuyorlar ve hangi takı-
mı destekleyeceğine taraftar karar verir. 
Ben onlara saygı duyuyorum. Onların 
sevgilerine karşılık veriyorum.”

ARDA GÜLER YÜKSELEREK İLERLEYECEK
EURO 2024’ü takip ettiğini ve Türk 
milli takımının elinden geleni yaptığına 
dikkati çeken Alex de Souza, “EURO 
2024’ü takip etme şansım oldu. A Milli 
Takım Teknik Direktörü Vincenzo Mon-
tella, aslında güzel bir ekip oluşturdu. 
Genç bir takım oluşturdu. Yarış takımı 
oluşturdu. Türkiye’nin elinden geleni 
gösterdiğine inanıyorum ama finali 
de hak eden takım kazandı, İspanya 
kazandı” şeklinde konuştu.Milli takım 
ve Real Madrid’in genç yıldızı Arda 
Güler’in yükselerek ilerleyeceğini 
söyleyen Alex, Arda Güler ile sürekli 
iletişim halinde olduğunu söyledi. Alex, 
“Arda Güler çok genç bir yetenek, çok 
genç bir oyuncu. Önünde çok uzun bir 
yolu var. Şu anda her geçen gün yükse-
lerek ilerliyor. Eminim Real Madrid’de 
de başarılarının üzerinde ilerleyecektir. 
Türk milli takımı için de çok önemli 
bir oyuncu. Bütün Türk halkı da bunu 
biliyor. Öneminin farkında. 
Uzun yıllar Türk milli takımına da 
faydalı olacaktır. Onunla sürekli iletişim 
halindeyim aslında. İhtiyacı olduğunda 
gerektiğinde sürekli görüşüyoruz. Ona 
en iyi dileklerimi ve tavsiyelerimi ileti-
yorum” dedi.  n DHA 

ALEX DE SOUZA HEDEFLERINI ANLATTI

TARAFTARLA BİRLİKTE 
ÇOK DAHA GÜÇLÜYÜZ 
Antalyaspor’un Brezilyalı teknik direktörü Alex de Souza, “Türkiye’de teknik di-
rektör olarak çalıştığım ilk takım Antalyaspor. Taraftarlarımızla hak ettikleri takımı 
hediye etmek istiyorum. Onlar için savaşan bir takım yaratmak istiyorum.” dedi

SÜPER Lig hedeflerin-
deki son engel olan 1’inci 
Lig’de ilk kez oynayacak 
olan Kepez Belediyesi Spor 
Kulübü Kızlar Hentbol Takı-
mı, KKTC’de kendilerinden 
yaşça büyük takımlar ile 4 
hazırlık maçı yaptı. Geçen 
sezon 2’inci Lig Şampiyonu 
olarak yeni sezona 1’inci 
Lig’de başlayacak olan 
Kepez’in hentbolcuları, 
Girne’nin Dikmen Beledi-
yesi davetlisi olarak hazırlık 
maçları yapmaya ve dostluk 
bağları kurmaya gitti. 

ABLALARIYLA 4 MAÇ 
Dikmen Gençlik ve Spor 
Kulübü’nün oyuncularının 
gelişimi amacıyla düzen-
lenen kamp süresince, 
DİGEM U18, Uluslararası 

Kıbrıs Üniversitesi Spor 
Kulübü’nün de U18 ile birer 
maç, KKTC Federasyonu 
Milli Takımı ile de 2 maç 
yapıldı. Sezonda 1’inci 
Lig’de oynamalarına rağ-

men U15 kategorisinde olan 
Kepezliler, aralarında 27 
yaşında oyuncuların yer al-
dığı milli takım ile ilk maçı 
kazandı, başa baş geçen 
ikinci maçı kaybetti. 

DOSTLUK KURDULAR
Kosova’ya özel bir turnu-
vaya gidecek olan KKTC 
Kadın Hentbol Takımı, son 
hazırlık maçını Kepezlilere 
karşı yapmış oldu. Nadire 
Konuk ve Ali Oğuz Konuk 
Ortaokulu’ndan itibaren 
seçip yetiştirdiği oyuncu-
larıyla adım adım ilerleyen 
antrenör Sertan Sarpaş, son 
karşılaşmanın ardından 
seminer vermesi ve tecrübe-
lerini aktarması için tekrar 
davet edildi. Kıbrıslıların 
yaşça küçük olan takımının 
başarısını takdir ettiğini 
belirten Sarpaş, dostluk 
bağlarını geliştirmek iste-
diklerini söyledi. 
n BÜLTEN/KEPEZ 
BELEDİYESİ 

Süper kızların KKTC provası

Corendon Alan-
yaspor, TFF 2. Lig 
takımlarından Altı-
nordu’da forma giyen 
Mert Furkan Bayram 
ile 5 yıllık sözleşme 
imzaladığını duyur-
du.Turuncu yeşilli 
kulüpten yapılan 
açıklamada, “Kulü-

bümüz, Altınordu FK’den 19 Yaş Altı Milli 
Takımı’mızda da forma giyen kaleci Mert 
Furkan Bayram ile 5 yıllık sözleşme imza-
ladı.” ifadeleri kullanıldı. n AA

Alanya, Mert 
Furkan Bayram’ı 
transfer etti
Son olarak Altı-
nordu’da forma 

giyen Mert 
Furkan Bayram, 

Alanyaspor ile 
5 yıllık sözleş-

me imzaladı 

TÜRKİYE’NİN en önemli spor destinas-
yonları arasında yer alan Kemer’de “Kemer 
K1 Kick Boks Şampiyonlar Gecesi” dü-
zenlendi. 4’ü kadın olmak üzere toplam 16 
sporcu, farklı kilolarda dereceye girebilmek 
için mücadele etti. Kıran kırana ve fair play 
çerçevesinde yapılan müsabakaları ilçede 
tatilini sürdüren yerli ve yabancı misafirler 
de büyük bir ilgi ile izledi. Müsabakalar 
sonrası dereceye giren sporculara ödülleri 
verildi.  n İHA 

Kemer’de Kick Boks
Şampiyonlar Gecesi
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ATSO Başkanı Ali Bahar, 
dün beraberindeki kişiyle 
kendisine ait ‘Alber’ adlı 
tekneyle denize açıldı. Ali 

Bahar, saat 11.00 sıralarında ma-
rinaya yanaştıkları sırada teknede 
oturmak için kullanılan bir parçanın 
denize düşmesi üzerine suya atladı. 
Tekneyi kullanan yakın arkadaşı 
M.S.Ç. durumu fark etmeden ma-
nevra yapınca Bahar, motor pervane-
lerinin arasında kaldı. Ali Bahar’ın 
yaralandığı fark edilince 112 Acil 
Çağrı Merkezi’nden yardım istendi. 
İhbar üzerine bölgeye Sahil Güvenlik 
Botu yönlendirildi. Sudan çıkarılan 
Bahar, hızla kıyıya getirildikten sonra 
ambulansla Kemer’deki özel bir has-
taneye götürüldü. Vücudunun büyük 
kısmında yara ve kesikler oluşan Ali 
Bahar’ın kalbinin durduğu ve yoğun 
kan kaybettiği belirlendi. Müdaha-
le edilen Bahar, tüm çabaya karşın 
hayatını kaybetti. Gözaltına alınan 
M.S.Ç. ise adli kontrolle serbest 
bırakıldı.
KARDEŞİNDEN DUYGUSAL KONUŞMA
Ali Bahar için ATSO binasında dü-
zenlenen törene, Vali Hulusi Şahin, 
Ticaret Bakan Yardımcısı Mahmut 
Gürcan, Organize Sanayi Bölgeleri 
Üst Kuruluşu (OSBÜK) Başkanı 
Memiş Kütükçü, milletvekilleri, iş 
insanları, ailesi ve çok sayıda seveni 
katıldı. Bahar’ın Türk bayrağına 
sarılı tabut içindeki cenazesi göz-
yaşlarıyla Konferans Salonu’ndaki 
sahneye getirildi. Eşi, çocukları, kar-
deşleri, aile yakınları ve sevenlerinin 
gözyaşlarını tutamadığı Ali Bahar 

için düzenlenen anma töreninde, ilk 
konuşmayı yapan kardeşi Berkay 
Bahar, Ali Bahar’ın fotoğraflarının 
bulunduğu salondaki ekranı göste-
rerek, “Bu ekran yapıldığında bana 
telefon etti ve ‘O kadar çok proje var 
ki, onları yansıtacağız burada’ de-
mişti. Ama bugün yansıttığı şey, çok 
üzülüyorum. Çok vizyonerdi. Hani 
Antalya aşığı diyorlar ya, bu adam 
Antalya aşığıydı. Ne zaman uçaktan 
insek, ‘Aldın mı kokuyu?’ derdi. ‘Ne 
kokusu?’ dediğimde, ‘Antalya’nın 
kokusu’ derdi. Umarım projelerini 
daha ileriye taşırsınız” diyerek katı-
lımcılara teşekkür etti.
ONU UĞURLAMAK DA VARMIŞ
Çok zor bir konuşma olduğunu be-
lirten Vali Hulusi Şahin, bu salonda 
Ali Bahar’la Antalya ve Türkiye 
ekonomisiyle ilgili nice toplantılar 
yaptığını söyleyerek, “Bu salonda 
onu uğurlamak da varmış. Ölümün 
sert gerçekliğinin yanında gerçekten 
hayatın içindeki telaşları düşünü-
yoruz. Ama biz şunu biliyoruz ki, 
insan sadece fiziken yaşamaz. İnsan 
idealleri, hedefleriyle, dostlarıyla 
yaşar. Ali Bahar’ın kısa ömründe 
uzun ve büyük hedefleri ve büyük 
bir vizyonu vardı. Hem Antalya, hem 
Türkiye için. 

Onu uzun yaşatmak bizim elimiz-
de, hedeflerine sahip çıkarak. Onun 
Antalya sevdasına sahip çıkarak onu 
yaşatmak bizim elimizde. Kederli 
dostları olarak bize düşen Ali Ba-
har’ı çok sevdiği Antalya’sında iyi 
işler yaparak yaşatmak” dedi.
İSMİ OSB’DE YAPTIRDIĞI 
LİSEYE VERİLECEK
Ali Bahar’ın Organize Sanayi Böl-
gesi Başkanı olarak özellikle orada 
yaptırdığı okulu çok sevdiğini anla-
tan Vali Şahin, “Okuluna gerçekten 
hastaydı. Bunu da konuşalım, imkanı 
varsa o liseye Ali Bahar ismini ver-

mek de herhalde çok doğru olur. 
Hedefleri çok uzundu. En önemli 
hedefi de Antalya sanayisini ileriye 
götürmekti. Bunun için hem Korku-
teli OSB, hem Antalya OSB’nin bü-
yümesi için insanüstü gayreti vardı. 
İnşallah oralarda fabrikalar yükse-
lince ruhu muazzez olacak. İnşallah 
bunu hep beraber yapacağız. Ben 
kendisini 11 aydır tanıyorum. Kendi-

sine, ‘Sanki yıllardır seni tanıyorum. 
Yıllardır arkadaşız diye düşünüyo-
rum’ demiştim. Gerçekten kalpten 
severdim. Çünkü kalbi memleket 
aşkıyla çarpardı. ‘İş yapalım, şunu 
yapalım’ dediğimiz zaman gözleri 
parlardı. Hem atılgan, hem çalışkan, 
hem vicdan sahibi, iyi bir ekip lide-
riydi. Beraber çalışmayı çok severdi. 
Ruhu şad olsun” diye konuştu.
GÜRCAN: HEPİMİZİ DERİNDEN ÜZDÜ
Bakan Yardımcısı Mahmut Gürcan, 
“Tabii ki bu bulunduğumuz salonun 
atmosferi Ali Bey’in Antalya’da 
hem iş dünyasına hem sanayicilere 
hem de öğrencilere, vatandaşa nasıl 
dokunduğunun bir ispatı, ne kadar 
faydalı bir insan olduğu, arkasında 
ne kadar sevenini bıraktığına he-
pimiz şahit olduk. Görüyoruz ki, 
Ali Bey yapmış olduğu işlerle hem 
Antalya’ya, hem Türkiye’ye çok 
büyük faydalı yatırımlar, işler ve 
gerisinde çok büyük seven bir kitle 
bıraktı. Onun aramızda erken ayrılışı 
hepimizi derinden üzdü. Gerçek-
ten hepimiz hiç ölmeyecekmiş gibi 
çalışıyoruz, yaşıyoruz ama ölüm bir 
nefes kadar yakın. Ali Bey de dün 
maalesef aramızdan çok ani şekilde 
ayrıldı. Hepimizi derinden üzdü, 
yaraladı. Aslında sözün bittiği 
yerdeyiz. Biz kendisinden 
razıydık. İnşallah Cenabı 
Allah da razı olduğu 
kullarından eyler” 
ifadelerini kullandı.
ANTALYA AŞIĞI, 
PROJE ADAMI 
OSBÜK Başkanı 
Memiş Kütük-
çü ise sekiz yıl 
yönetim kurulu ve 
başkan yardımcısı 
olarak görev yaptığı 
Ali Bahar’la Türkiye 
sanayisi ve sanayicisi 
için mücadele verdik-
lerini anlatarak, Bahar’ın 
Antalya aşığı, iyi bir girişim-

ci, güler yüzlü, çalışkan, üretken bir 
proje adamı olduğunu dile getirerek, 
ölüm haberinin kendilerini de yıktığı-
nı söyledi.
HEPİMİZE İLHAM VERDİ 
Törende konuşan ATSO Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Yusuf Ha-
cısüleyman, “Bugün burada içimizi 
sızlatan bir vesileyle toplandık. OSB 
ve ATSO’nun değerli başkanı Ali 
Bahar’ı kaybettik. Ali Bahar sadece 
bir başkan değil, aynı zamanda bir 
ilham kaynağı, vizyoner ve liderdi. 
Onun liderliği altında hepimiz Antal-
ya’nın ticaret ve sanayi alanında nasıl 
yükselebildiğini gördük. Kendisi her 
zaman ileriye bakmamız gerektiğini, 
hayatımızda karşılaştığımız zorluk-
lar ne olursa olsun pes etmememiz 
gerektiğini bize aşıladı. Ali başkanın 
en önemli sözlerinden biri olan ve 
her yerde ifade ettiği, ‘Küsmeye-
ceğiz, kızmayacağız, geçineceğiz’ 
cümlesi onun mücadeleci ruhunun ve 
kararlılığının en güzel göstergesiy-
di. Onun liderliği altında ATSO ve 
Antalya’da pek çok yenilikçi proje 
hayata geçirdik. Çalışkanlığı, azmi 
ve vizyonuyla hepinize ilham verdi. 
Her zaman sevgi, saygı ve minnetle 
anacağız” dedi.
BAKAN ERSOY TÖRENE KATILDI
ATSO’daki törenin ardından Ali Ba-
har’ın cenazesi, Uncalı Mezarlığına 
getirildi. Burada ikindi vakti kılınan 
cenaze namazına, Kültür ve Turizm 
Bakanı Mehmet Nuri Ersoy ile 
TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu 
da katıldı. Buradaki törenin ardından 
Bahar’ın cenazesi, sevenlerinin göz-
yaşları arasında defnedildi. n DHA

ALİ BAHAR 
TOPRAĞA VERİLDİ

ATSO BAŞKANI GÖZYAŞLARIYLA EBEDIYETE UĞURLANDI

Kemer ilçesinde tekne kazasında hayatını kaybeden Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Başkanı Ali Bahar’ın ce-
nazesi, ATSO’da düzenlenen anma töreninin ardından Uncalı Mezarlığı’nda defnedildi. Mezarlıktaki törene, Kültür ve 
Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy ile Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu da katıldı.
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